
Počet pacientů s problémy po podání
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NĚMECKO: Německo již nějakou dobu hlásí rekordní nadúmrtnost, která je nejvyšší od
roku 1951. Sousední země je na tom v tomto směru dokonce nejhůř z celé Evropy, v
nadúmrtnosti se jí vyrovná jen Island. Přesto se v oficiálních kruzích hledají různé
zástupné důvody této situace, kterou již nebylo možné skrývat.

Nadměrná úmrtnost se svádí na vše možné – od změny klimatu až po odhazování sněhu či špatnou
stravu. Jen jedna příčina se nebere do úvahy a zcela záměrně se přechází.

Nejde však jen o úmrtí, také počet lidí, kteří mají poškozené zdraví po genových injekcích, razantně
přibývá. A to až tak, že již dosavadní kapacity linky, na které se postižení pacienti hlásí, absolutně
nestačí…

Lidé, kteří utrpěli poškození zdraví po očkování proti Covidu, jsou stále z velké části opuštěni. Kromě
umístění terapeutů prostřednictvím sdružení MWGFD nyní v Německu existuje další síť, na kterou se
mohou oběti experimentálního očkování proti Covidu obrátit:

Corona Impfschaden Hilfe nabízí propojení postižených s terapeuty, kteří berou jejich stížnosti vážně
a léčí je holisticky. Nápor je však tak obrovský, že kapacity nyní musely být zdvojnásobeny, aby bylo
možné ošetřit rostoucí počet lidí, kteří hledají pomoc.

Jesteburg, 04.05.2023: Horká linka pro stížnosti na očkování proti koronaviru, která byla spuštěna v
Bavorsku na začátku dubna, je mnohem žádanější, než se očekávalo. Na ní mohla být zpracována
pouze třetina hovorů.

Aby bylo možné uspokojit velmi vysokou poptávku z celého Německa, Corona Impfschaden Hilfe 
nyní zaujímá zcela odlišný přístup. Kapacita serverů musela být během několika dní více než
zdvojnásobena, aby bylo možné rychle a automaticky najít vhodného lékaře pro očkované
prostřednictvím portálu. Stovky lidí již popsaly své příběhy utrpení, aby našli pomoc šitou na míru.

Několik málo konzultací, které se specializují na léčbu pacientů poškozených očkováním, jako je
Univerzitní nemocnice v Kolíně nad Rýnem, Marburg nebo Charité v Berlíně, je zcela přetíženo a
mají tisíce položek na svých čekacích listinách.

Fakultní nemocnice v Kolíně nad Rýnem už v březnu prohlásila: „Vzhledem k vyčerpaným kapacitám
bohužel v současné době nemohou být přijati žádní další pacienti s podezřením na post-covidový
syndrom.“ Ale to není vše, ti, kteří trpí následky očkování proti Covidu, takzvaným post-vac
syndromem, jsou podle vlastních prohlášení klinikou obecně odmítáni.

Pro Markuse Böniga, sociálního podnikatele a výkonného ředitele Asociace lékařských ošetření MBV
se sídlem v Jesteburgu v Dolním Sasku, je to na obžalobu.

„V současné době zažíváme, jak náš systém zdravotní péče opět dosahuje svých limitů,
pokud jde o celou problematiku COVID. Byla kapacita pro masové očkování
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obyvatelstva, ale ti, kteří mají problémy po očkování, nedostanou žádnou
pomoc.“

Asociace pro léčbu mimo jiné provozuje portál Corona Impfschaden Hilfe, který se specializuje na
pomoc pacientům, kteří trpí zdravotními problémy po očkování proti COVID-19. To se děje mimo jiné
umístěním  kompetentních lékařů, kteří se specializují na léčbu následků očkování proti COVIDu.

Příběhy utrpení těchto pacientů jsou vždy podobné: jedno nebo více očkování proti covidu,
nedostatečné lékařské poradenství a vzdělávání o jejich vlastní způsobilosti k očkování nebo
možných vedlejších účincích a nakonec někdy vážné zdravotní problémy, o kterých nikdo nechce
vědět.

„Vidíme, že tito lidé s post-vac syndromem mají za sebou skutečné odysey a
nikdo je nechce vyslyšet,“ vysvětluje generální ředitel Corona Impfschaden
Hilfe.

Při pohledu na současná čísla je třeba se obávat, že v Německu jde jen o  špičku ledovce. Skutečnost,
že zdravotnické zařízení, jako je univerzitní nemocnice v Kolíně nad Rýnem, již v této fázi dosahuje
svých limitů u post-covidových pacientů, je více než alarmující.

A skutečnost, že lidé trpící následky očkování proti Covid-19 jsou dokonce kategoricky odmítáni,
hraničí s lékařsko-etickým skandálem.

Univerzitní nemocnice v Kolíně nad Rýnem není ojedinělým případem. O tom, že možné negativní
důsledky očkování proti Covid-19 jsou ignorovány i v jiných částech Německa, svědčí i dotazy
berlínské poslankyně CDU Sandry Khalatbariové do berlínského senátu.

Poslankyně chtěla mimo jiné vědět, kolik lidí postižených postvakcinačním syndromem je v Berlíně a
jakou podporu postiženým nabízí stát. Odpovědi odpovědného státního tajemníka jsou jednoznačné:

„K bodu 1.: Tyto údaje se neshromažďují. K bodu 2.: Ze strany státu Berlín nejsou žádné
nabídky podpory.

MBV  je sdružení téměř 250 kompetentních lékařů a specializovaných terapeutů pro vysoce kvalitní
medicínu a empatickou léčbu se zkušenostmi s léčbou obětí vakcíny Covid 19.

Všichni členové mají odborné znalosti v oblasti léčby poškození vakcínami. MBV je virtuální příjem
pacientů, který vyhledává vhodné lékaře a praktiky za účelem jejich propojení s postiženými
pacienty.

MBV shromažďuje údaje o poškození vakcínami a shromažďuje vědecké poznatky stran postižení
očkováním. Zároveň jsou pacienti podporováni při uplatňování nároků na náhradu škody…
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